
TOUR CODE: MLW
3天 Days 2晚 Nights

兰
隐藏的宝石

卡威
The Hidden 

Gem of
LANGKAWI

 · Special Arrangement Sea-view Sunset Dinner 
 独家安排海景日落晚餐

 · Langkawi Island Hopping With BBQ Lunch 
 + Unlimited Free Flow Beer & Drinks 
 兰卡威经典跳岛+BBQ午餐
 +无限量提供啤酒 & 饮料

 · Sunset Catamaran Tour with Dinner 
 + Unlimited Free Flow Alcohol Drinks
 夕阳帆船之旅+无限量提供酒精饮料

 · 2018 TripAdvisor Travelers’ Choice Glory 
 5�Vivanta By Taj Rebak Island Resort 
 5�泰姬维万塔莱巴克岛度假村 
 (Private Island 私人岛屿酒店)



午 • 晚第一天 吉隆坡 4 兰卡威
兰卡威於1987年取得免稅港地位，如今島上的經濟以旅遊業為主要行業
是馬來西亞著名旅遊景點。

•  巨鹰广场 ~ 广场上矗立着被称为兰卡威新地标的鹰塔. 建于1996年10月，
 塔高45米，耗资1000多万马元，老鹰的雄伟姿态，象征着兰卡威就象
 展翅高飞的老鹰一样，未来的经济更加蓬勃发展。

•  七仙井 ~ 是兰卡威岛上著名的地理奇观，位于兰卡威岛西北角。它是
 一处被山体截为七段的瀑布，每段瀑布下都有一个水潭。传说从前有
 很多仙女在这里的水潭里沐浴和嬉戏。

•  夕阳帆船之旅+无限量提供酒精饮料 
双体帆船徜徉大海的豪情
一个绝妙的捕捉美丽夕阳的机会，壮观的360°海上夕阳慢慢消失在安达
曼海域海平线上。
船上晚餐。 
矿泉水、汽水、啤酒、红酒无限畅饮。
享受世界一流的海上拖网按摩浴 Jacuzzi Net。
体验帆船弹跳下水。

第二天 兰卡威 早 • 午 • 晚

第三天  兰卡威 4 吉隆坡
专车前往机场搭机返回温暖家园。
希望您与LOVELY VACATION度过一个愉快的假期，并盼望能再次与
您畅游下一个旅游胜地。

兰卡威经典跳岛+BBQ午餐+无限量提供啤酒&饮料
•  孕妇岛大理石地质森林公园
兰卡威群岛是联合国教科文组织认定的世界自然遗产之一，岛内有一个
淡水湖泊，可以在湖上游泳休息，欣赏自然风光，或是沿着岛上步道漫
步，欣赏天然大理石，观赏热带雨林，呼吸新鲜空气，体验大自然的美好。

•  狮子岛
兰卡威又称为鹰之海岛，而老鹰也是兰卡威的象征。在此处处可见到红褐
色的老鹰，在这里您可以看到最刺激的野外老鹰喂食秀，船长将向海面洒
出食物，您可以近距离感受老鹰俯冲直下捕捉食物的瞬间。

•  湿米
这里的海水十分清澈透明，肉眼可以直接看到水底有许多小鱼，沙滩纯净
柔软，非常适合赤脚走在上面漫步，无论是休息游泳，或是浮潜都非常适
合，也可以和沙滩上的猴子一同玩耍。

海景日落晚餐 ~面对着Pulau Tepor和翠绿的树冠，餐厅提供最新鲜的食材，
尽可能在当地采购食材。

16:45  抵达码头集合
17:00  乘坐帆船出海（为了防滑，请登船前将您的鞋子交给船员保管）
17:30  享受海水按摩浴+弹跳下海+大海畅泳到海岛去
 （船在缓慢行驶过程中，展开这三项活动）
18:30 在船上享用晚餐
19:00  唱着歌，跳着舞，欣赏浪漫夕阳
20:00  回到码头，回酒店

行程只供参考，以当地旅游安排为准

早

夕阳帆船之旅Sunset Catamaran Tour with Dinner

Langkawi 
International Airport
兰卡威国际机场

Langkawi 
International Airport
兰卡威国际机场

Eagle Square
巨鹰广场
Eagle Square
巨鹰广场

Dayang Bunting Marble Geoforest Park
孕妇岛大理石地质森林公园
Dayang Bunting Marble Geoforest Park
孕妇岛大理石地质森林公园

Pulau Singa Besar
狮子岛
Pulau Singa Besar
狮子岛

Pulau Beras Basah
湿米岛
Pulau Beras Basah
湿米岛

Seven Wells 
Waterfall
七仙井

Seven Wells 
Waterfall
七仙井

4

巨鹰广场 Eagle Square, Dataran Lang 七仙井 Seven Wells Waterfall



DAY 1   Kuala Lumpur 4 Langkawi
Langkawi is also an administrative district, with the town of Kuah as its 
largest town. Pentai Cenang is the most popular beach and tourist area in 
Langkawi, with tens of thousands of visitors each year.
•  Eagle Square, Dataran Lang ~  is one of Langkawi’s best known 
 manmade attractions, a large sculpture of an eagle poised to take flight. 
•  Seven Wells Waterfall ~ is so named because seven natural pools 
 have been formed at different levels by water streams that flow down 
 the second highest mountain of Langkawi - Mount Mat Cincang 
•  Sunset Catamaran Tour with Dinner + Unlimited Free Flow 
 Alcohol Drinks
 ~ Create beautiful memories with your family, friends, or romantic partner 
 when you book this amazing sunset catamaran in Langkawi. This 
 catamaran in Langkawi will have you intimately appreciate the wonderful 
 sights of this place. Savor an authentic Malaysian dinner as the dusk 
 crawls into the horizon, and lights begin to illuminate the beautiful bay of 
 the island. Watch the majestic sunset as you dine on a scrumptious set 
 meal dinner with cuisine that varies from great seafood and other local 
 fares! This sunset dinner cruise is definitely one of the best ways to 
 experience Langkawi's archipelago. Wrap up the experience as you 
 dock back to the port. Perfect for romantic couples, this activity will 
 surely spice up your holiday trip to Langkawi.

L • D

16:45  Gather at Jetty
17:00  Experience the ocean by Catamaran ( For safety purpose, our 
 crews will help to safekeeping your's shoe )
17:30  Experience Crazy Party - Saltwater Jacuzzi + Sea Swimming 
 + Island Hopping Tours 
18:30  Having Delicious Dinner on the Catamaran
19:00  Enjoy Sunset and Sunset Catamaran Party
20:00  Return to Jetty and transfer back to our Hotel

Under unforeseen circumstances the company and its associated agent has the 
rights to amend the itinerary as and when if necessary

DAY 2 Langkawi
Langkawi Island Hopping With BBQ Lunch 
+ Unlimited Free Flow Beer & Drinks
•  Dayang Bunting Marble Geoforest Park ~ The Langkawi 
 Archipelago is a UNESCO world geopark. Dayang Bunting Island 
 contains a freshwater lake in which you may swim, enjoy the natural 
 scenery or hike around, view large marble rocks, check out a tropical 
 rain forest, breathe the fresh air and experience the great outdoors.
•  Pulau Singa Besar ~ Langkawi is also known as the island of the 
 eagle and the eagle is the symbol of the archipelago. You will see 
 reddish-brown sea eagles everywhere here and you can even watch a 
 feeding show for them. Your boat captain will throw food off the boat 
 and you can watch up close as the eagles swoop down to catch the food.
•  Pulau Beras Basah ~ The sea water here is completely clear and 
 you can see a host of little fish on the sea floor. The sand is clean and 
 super soft, perfect for walking on. Great for either recreational swimming 
 or diving or you can play with the monkeys on the beach.

Sea-view Sunset Dinner ~ With a view facing Pulau Tepor and the 
verdant tree canopy, serve with freshest ingredients, sourced locally where 
possible. 

B • L • D

DAY 3 Langkawi 4 Kuala Lumpur
Proceed to Airport for our flight back to Kuala Lumpur. Tour ends upon 
reaching KLIA/KLIA2 with fond memories of a LOVELY VACATION.

B

海景日落晚餐 Sea-view Sunset Dinner

狮子岛 Pulau Singa Besar 湿米岛 Pulau Beras Basah
孕妇岛大理石地质森林公园 

Dayang Bunting Marble Geoforest Park



条款与条件
01.  行程表所列出的航班资料，交通，行程，酒店住宿及膳食安排， 将可能因应不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。  若报名后行程有所变动，本社将另行个
         别通知。
02.  行程，膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社和天气情况安排为准。
03.  本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，若会遇上行李箱得放置在车厢内的可能，所以一人一座位为前提。
04.  基本上全程中文讲解为主。 若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。 本社将另作安排，但将以最终确认为准。
05.  团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
06.  行程表附上的照片仅供参考。
07.  为确保消费者权益，详情请参阅单据背面之基本条规细节。
08.  行程最终将以英文版本为准。

TERMS & CONDITIONS
01.  Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject to change without piror notice. Any changes after booking shall be 
       advised accordingly.
02.  The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator due to weather situation.
03.  Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved 
       for the baggage storage.
04.  Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
05.  Purchase of travel insurance is highly advisable. 
06. The images shown in tour itinerary are only for indicative.
07.  For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard terms and conditions.
08.  The english version of itinerary shall prevail.
 

ADULT
   成人

CHILD WITH BED
小孩加床

CHILD WITHOUT BED
小孩不加床

SGL SUPP
  单人房差

5�泰姬维万塔莱巴克岛度假村 
5�Vivanta by Taj Rebak Island Resort 

HOTEL INFO / 酒店详情

2018 
TripAdvisor 
Travelers’ Choice 
Glory

2 Nights Private Island • 2晚 一岛一酒店


